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 – 吉隆坡

住宿： 餐饮:活动:
藏王 Wald Berg 温泉酒店
或同级

早餐 / 葱荞麦午餐 / 
怀石料理晚餐

顿田平雪乐园

住宿： 餐饮:活动:
阳光鬼怒川温泉酒店或同级。 早餐 / 午餐 / 

酒店自助晚餐
采摘草莓

餐饮:
机上用餐

栃木县日光草莓农场 – 享受无限量采摘草莓。 

东照宫 – 枥木县的联合国教科文组织世界遗产，供奉德川家康，以华丽精美

的建筑闻名。

住宿： 餐饮:
银山温泉旅馆* 怀石早餐 / 怀石晚餐

Good Yamagata – 山形特色伴手礼店，汇集工艺品、美食与礼品。

银山温泉 – 日本最美的温泉小镇之一，街道两旁林立三、四层的木质旅馆。
可在旅馆内享受天然温泉，并在圣诞夜欣赏小镇的浪漫夜景。

住宿： 餐饮:
仙台 Onyado Nono 天然温泉酒店或同级 怀石早餐

住宿： 餐饮:
东京湾大仓格兰日航酒店（五星级）或同级。 早餐 / 午餐

餐饮:
早餐 / 机上用餐

银山温泉 – 在这座历史悠久的温泉小镇，体验迷人的冬日清晨。

松岛市 – 以海鲜和冬季牡蛎祭闻名，鱼市场提供1,500种海产，还有无限量宫
城牡蛎任吃。

仙台市 – 宫城县首府、东北地区最大城市，以购物、美食和夜景著称。

仙台光之盛典 – 日本最大灯饰活动之一，60万盏灯点亮定禅寺大街的榉树。

藏王狐狸村 – 日本最大狐狸园, 百余只狐狸自由漫步, 可近距离喂食和拍照。

东京涩谷 – 东京最繁华的街区之一，购物、美食和夜生活的好去处。

夜间从东京出发，次日早晨抵达吉隆坡。

大内宿 –  传统茅草屋古村，冬季雪景如电影场景。

鹤城 –  会津若松的象征。

藏王温泉 – 东北著名的山岳度假胜地，以滑雪、温泉、购物和美食闻名。

住宿： 餐饮:活动:
藏王 Wald Berg 温泉酒店
或同级

怀石早餐 / 怀石晚餐乘坐缆车登藏王山

滑雪场 – 尽情享受滑雪乐趣及儿童雪上活动。

藏王山 – 乘坐缆车登山, 观赏“雪怪”,欣赏雾凇覆盖的奇异树木。

山形清酒博物馆 – 参观与品尝。

在吉隆坡国际机场集合, 飞往东京，傍晚抵达, 乘坐酒店接驳车入住。

住宿：
成田Mystays Premier 酒店或同级

156公里

14公里

14公里

86公里

        347公里

KUALA LUMPUR  – TOKYO

TOKYO – KUALA LUMPUR

ZAO

Special Accommodation: Meal:Activity:
Zao Hotel Wald Berg 
Onsen Hotel or Equivalent

Breakfast/ Negi Soba
Lunch/ Kaiseiki Dinner

Dondendaira
Snow Park

Special Accommodation: Meal:Activity:
Hotel Sunshine Kinugawa
(Onsen hotel) or Equivalent 

Breakfast / Lunch/
Hotel Buffet Dinner

Strawberry
Plucking

Meal:
Meals on board

Nikko Strawberry Farm – All-you-can-eat strawberry picking in Tochigi.

Toshogu Shrine - A UNESCO World Heritage site in Tochigi, dedicated to 
samurai leader Tokugawa Ieyasu, with ornate and brilliantly decorated 
structures.

Special Accommodation: Meal:
Ginzan Onsen Hotel * Kaiseki Breakfast / Kaiseiki Dinner

Good Yamagata – Yamagata’s ultimate souvenir shop, featuring unique crafts, 
tasty specialties, and traditional Japanese gifts.

Ginzan Onsen - A picturesque onsen town with traditional wooden inns, natural 
baths, and enchanting night scenery, especially magical on Christmas Day.

Special Accommodation: Meal:
Onyado Nono Sendai Natural Hot Spring Hotel
or Equivalent

Kaiseki Breakfast

Special Accommodation: Meal:
Grand Nikko Tokyo Bay 5 star or Equivalent Breakfast/ Lunch

Meal:
Breakfast / Meals on board

Ginzan Onsen – Experience a charming winter morning in this historic hot 
spring town.

Matsushima City – Famous for seafood and winter oyster festivals, with a fish 
market offering 1,500 varieties and all-you-can-eat Miyagi oysters.

Sendai City – Capital of Miyagi and Tohoku’s largest city, known for shopping, 
food, and night views.

Sendai Pageant of Starlight – one of Japan’s biggest illuminations, with 
600,000 lights brightening Jozenji-dori’s zelkova trees.

Zao Fox Village – Japan’s largest fox zoo with 100+ free-roaming foxes, 
offering feeding and photo opportunities up close.

Tokyo Shibuya – One of Tokyo’s busiest districts, perfect for shopping, 
dining, and a lively evening.

Depart Tokyo at night, arrive Kuala Lumpur the next morning.

Ouchi-Juku – A picturesque thatched-roof village in Fukushima, offering a 
magical winter scene of snow-covered houses.

Tsuruga Castle – The symbol of Aizuwakamatsu, a historic castle in Fukushi-
ma.

Zao Onsen – A top Tohoku mountain resort for skiing, hot springs, shopping and 
dining.

Special Accommodation: Meal:Activity:
Zao Hotel Wald Berg 
Onsen Hotel or Equivalent

Kaiseki Breakfast/ 
Kaiseiki Dinner

Cable car ride
up Zao mountain

Ski Resort – Enjoy skiing and fun snow activities for children.

Zao Snow Monster – Ride the cable car to see the famous Snow Monsters, trees 
covered in ice resembling giant creatures.

Yamagata Sake Museum – Discover Yamagata’s light, clear, and sweet sake 
made from pure water and quality rice.

Assemble at KLIA, fly to Tokyo, and check in to Narita airport hotel by shuttle in 
the late afternoon.

Special Accommodation:
Hotel Mystays Premier Narita or Equivalent 

TOKYO         ASHINOMAKI156km

ASHINOMAKI GINZAN14km

ZAO GINZAN79km

GINZAN        SENDAI86km

SENDAI TOKYO347km

8D7N TOKYO - ASHINOMAKI - GINZAN  -  ZAO -  SENDAI - TOKYOTOHOKU日本東北 8天7晚 东京 - 芦之牧 - 银山温泉 - 藏王 -仙台 - 东京     
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Itineraries, Meals, Hotels, and Transportation - All itineraries, meals, hotels, 
and transportation arrangements are subject to change without prior 
notice.
Right to Amend or Cancel - Highlight Travel reserves the right to amend, 
alter, or cancel any part of the itinerary at any time due to unforeseen 
circumstances, including but not limited to peak season demands, 
operational requirements, or force majeure events.
Accuracy of Information - Highlight Travel shall not be held responsible for 
any omissions, typographical, or presentation errors that may occur in 
brochures, advertisements, or any media. The company reserves the right 
to make corrections whenever necessary without prior notification.
Liability Disclaimer - All participants travel at their own risk. Highlight Travel 
shall not be liable for any injury, loss, damage, accident, delay, or additional 
expenses incurred due to weather conditions, transport delays, strikes, war, 
quarantine, pandemic, or other circumstances beyond its control.
Reference to Full Terms - Additional terms and conditions apply. For the 
complete version, please refer to Highlight Travel’s official website.
Illustrations - All images used are for illustrative purposes only and may 
not represent the actual products or services provided.

行程、餐饮、酒店与交通 - 所有行程、餐饮、酒店及交通安排如有更改，恕不
另行通知。
修改或取消的权利 - 因应不可预见的情况（包括但不限于旺季需求、运营需要
或不可抗力事件), Highlight Travel 保留随时修改、更动或取消行程任何部分
的权利。
资料准确性 - Highlight Travel 对于宣传册、广告或任何媒体中可能出现的遗
漏、印刷或展示错误不承担任何责任，并保留在无须事先通知的情况下随时更
正的权利 。
责任免责声明 - 所有参加者须自行承担风险。因天气交通延误、罢工、战争、
检疫、疫情或其他不可控因素所造成的任何伤害、损失、损坏、意外、延误或
额外费用，Highlight Travel 概不负责。
完整条款参考 - 更多条款与细则适用。完整版本请参阅 Highlight Travel 官方
网站。
图片说明 - 所有图片仅供示意用途，与实际提供的产品或服务可能有所不同。
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27 NOVEMBER 2025

Nikko Strawberry Farm
Toshogu Shrine
Ouchi-Juku
Tsuruga Castle
Zao Onsen
Zao Mountain
Yamagata Sake Museum
Good Yamagata
Ginzan Onsen
Sendai City
Sendai Pageant of Starlight
Zao Fox Village
Tokyo Shibuya

栃木县日光草莓农场
东照宫
大内宿
鹤城
藏王温泉
藏王山 
山形清酒博物馆
Good Yamagata
银山温泉
仙台市
仙台光之盛典
藏王狐狸村
东京涩谷

日式传统温泉旅馆主要提供榻榻米房型（日式床垫）
Traditional Japanese onsen hotels offer tatami-style rooms with futons

3 x Kaiseiki Breakfast 
1 x Negi Soba Lunch
3 x Kaiseiki Dinner

3份懐石早餐
1份葱蕎麦午餐
3份懐石晚餐

Hotel Mystays Premier Narita  成田精品酒店成田晚1 N Narita

Hotel Sunshine Kinugawa 鬼怒川阳光酒店栃木晚1 N Tochigi
Zao Hotel Wald Berg  蔵王温泉堺屋森林酒店晚2 N

Ginzan Onsen Hotel 银山温泉山形晚1 N Yamagata

山形Yamagata

Onyado Nono Sendai Natural Hot Spring Hotel   
仙台温泉御宿野乃酒店

宫城晚1 N Miyaki

Hotel Mystays Premier Narita  成田精品酒店成田晚1 N NARITA

7 x Breakfast 
3 x Lunches
4 x Dinners

7份早餐
3份午餐
4份晚餐

TOKYO

TOHOKU
MIYAKI

ZAO
藏王

SENDAI
仙台

GINZAN ONSEN
银山温泉

ASHINOMAKI
芦之牧

NARITA AIRPORT
成田机场
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